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Miło mi poinformować, że w bieżącym wydaniu Ziemi Będzińskiej zaprezentowano nasz
pomysł dotyczący reutylizacji linii 25. Dla sprostowania tylko dodam, że w projekcie
oprócz pracowni UNREAL 12, brał również czynny udział student IV roku Wydziału
Architektury Politechniki Śląskiej w Gliwicach – pan Marcin Czekaj. Z całym projektem
można zapoznać się kilka postów wcześniej. Serdecznie zapraszam.
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